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     UITKOMSTEN 
 
Onderwerp: Raadscommissie Middelen d.d.7 februari 2011 
Aanwezigen: Mevrouw V.C.M. Stam-de Nijs (voorzitter), mevrouw H.E. Nieman (loco raadsgriffier),  
  de heer A. Harren (VVD), de heer E.S. van der Laan (VVD), de heer M. Dijkstra  
  (Burgerbelang), mevrouw M. Jongejan (Burgerbelang)  
  mevrouw C. van ’t Schip-Nieuwboer (HOP), de heer C.C. Mertens (HOP),  
  mevrouw A.M. Valent-Groot (PvdA), de heer I.H. Louis (PvdA), de heer M. Koster  
  (CDA), de heer R.H. Schoemaker (GroenLinks), mevrouw S. van der Werff  
  (GroenLinks), mevrouw C.A.J. van Diemen (D66), de heer T.W. Reijnders (VSP),  
  mevrouw M.M.M. Wiedijk (Trots op Nederland), mevrouw T.J. Visser-Hogeterp  
  (ChristenUnie).en mevrouw T. Huijboom-Brouwer (ChristenUnie)  
Afwezigen: de heer G.E. Oude-Kotte (CDA) en de heer M. Feelders (D66) 
  
Bestuurlijk: Burgemeester H. ter Heegde en wethouder C. Kwint 
Ambtelijk: K. Hannink 
Notuliste: mevrouw J. van ‘t Ende (Michèlles Secretariaat) 
 
Nummer Onderwerp Actie 
 
11-02-01 

 
Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
De heren Oude-Kotte en Feelders zijn afwezig. 
 

 

 
11-02-02 

 
Publieksrondvraag/spreekrecht 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt  
 

 

 
11-02-03 

 
Vaststellen notulen van de commissievergadering van 
10 januari 2011 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 

 
 
 
 

 
11-02-04 
 

 
Actieve informatie vanuit het college / Wet 
Gemeenschappelijke Regelingen (WGR) 
De burgemeester komt nog even terug op de ontwikkelingen 
rond de brandweer, zoals in de vorige vergadering uitgebreid 
besproken. Op werkniveau zal er niet veel wijzigen. Tevens zal 
het nog een tijd duren voordat de regionalisering plaatsvindt. 
 
Ook deelt de burgemeester mee dat vandaag op de agenda van 
de Provincie de locatie van het ziekenhuis stond. 
Heerhugowaard was hiervoor niet uitgenodigd, maar de 
burgemeester heeft ingesproken,  evenals de collega van de 
Schermer en een wethouder van Alkmaar. Het College is blij dat 
Heerhugowaard een geschikte locatie is. Het is een alternatief 
op slechts twee minuten van de locatie Schermer. Het 
provinciaal uitsluitinggebied hoeft niet gewijzigd te worden. De 
locatie is direct beschikbaar, filevrij bereikbaar en de grond is in 
bezit van de gemeente. Verdere voordelen zijn de nabijheid van 
een NS-station en buslijnen. In het rapport van MCA is de 
voorkeur voor de Schermer uitgesproken, maar daar stonden 
wel onjuistheden in over de locatie in Heerhugowaard.  
Het ARO rapport hierover zal 9 februari worden vastgesteld en 
daarna aan GS worden aangeboden.  
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VSP geeft als extra argument aan dat er veel huisvuil 
geproduceerd wordt door een ziekenhuis en dit kan alleen in 
Heerhugowaard per boot afgevoerd worden. 
 
D66 merkt op dat de bal nu bij de Provincie ligt. 
 
De burgemeester bevestigt dit. ARO eerst het rapport moet 
vaststellen, dan kan het naar GS en vervolgens naar de 
Provincie. De recent vastgestelde structuurvisie in de Schermer 
zal gewijzigd moeten worden. 
 
GroenLinks vindt het vreemd dat dit onderwerp geagendeerd is, 
zonder dat gemeente Heerhugowaard hiervan op de hoogte 
was.  
 
De burgemeester geeft aan het ongenoegen hierover te hebben 
uitgesproken.  
 
HOP vindt dat Heerhugowaard zich niet als slechte verliezer 
moet opstellen, bij een negatief resultaat. 
 
De burgemeester ziet hier ook geen reden voor, immers MCA 
heeft de eerste stap gezet richting Heerhugowaard. 
 
CU is blij met de inspraak van de burgemeester. 
 
 
Jaarplan politie 2011 
De heren J. Keller en K. Paans zijn vertegenwoordigers van de 
politie. Tevens is mevrouw K. Rood van het OM aanwezig. 
 
De fracties krijgen gelegenheid tot het stellen van vragen. 
 
VVD geeft aan dat de media ingeschakeld worden om het 
aangiftepercentage omhoog te krijgen. Hoe gaat men dit bij de 
media onder de aandacht brengen? 
Heeft de fractie goed begrepen dat sommige zaken zo lang in 
behandeling zijn, dat ze uiteindelijk geseponeerd worden? 
Het HIT team controleert een aantal horeca locaties rond 
geweld. Zijn er nog meer locaties waar verhoogde controle 
wenselijk is? In het stationsgebeid zijn leerlingen bedreigd en 
beroofd.  
 
Voor het CDA is de laatste alinea boven punt 4 op bladzijde 10 
een onduidelijke paragraaf. Graag uitleg hierover. 
 
HOP vraagt of de verdeling van 60% medewerkers met 
bureaufuncties en 40% buitenfuncties klopt.  
Er is een speciale werkwijze voor veelplegers van delicten, 
signalen hierover worden afgegeven aan de burgemeester. Wat 
is het vervolgtraject? 
Wat betreft de aanpak van uitgaansgeweld wordt gesproken 
over terugdringen van overmatig alcoholgebruik. De fractie mist 
hier drugsgebruik.  
In Heerhugowaard wordt goed samengewerkt door de 
verschillende partners onder regie van de gemeente, o.a. de 
jeugdcoach. Wordt dit ook in andere gemeentes aangeboden? 
Bij de verkeersveiligheid ontbreekt ook het drugsgebruik. 
Snelheidscontroles leiden tot minder ongevallen. Op welke 
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wegen heeft dit betrekking? 
Er worden minder aangiftes gedaan inzake fietsendiefstal, 
waarom is dit? 
De fractie is verbaasd dat de politie intern zoveel instructie en 
motivatie nodig heeft inzake fietsendiefstal. 
Wat betreft mensenhandel worden weglopers bezocht. Wordt dit 
alleen door de politie gedaan of ook door andere partners? 
Is er samenwerking met de energiebedrijven inzake 
hennepteelt? 
Binnen de recherche zijn 2 langdurige zieken, hoe groot is het 
rechercheteam? 
 
PvdA vindt het plan helder geschreven. Tevens spreekt de 
fractie de zorg uit voor fietsendiefstal, er moet voldoende 
prioriteit gegeven blijven worden aan fietsendiefstal, ook als er 
een gratis bewaakte fietsenstalling is. 
Twee escortbedrijven hebben nog geen vergunning, wat is de 
stand van zaken? 
In de commissie is extra aandacht gevraagd voor drugs en dit is 
uitgevoerd. De fractie is hier content mee. Het is vreemd dat bij 
de gemelde situaties geen drugs zijn aangetroffen, maar goed 
dat dit zo mogelijk is teruggekoppeld aan de melders.  
 
CU geeft aan dat bij huiselijk geweld de politie zich specifiek 
richt op kinderen. Deze gevallen worden gemeld bij Bureau 
Jeugdzorg, echter hier zijn wachtlijsten. Krijgt de politie 
terugkoppeling wanneer een kind in behandeling is? 
Wat betreft de verkeersveiligheid zijn er met verschillende 
landen geen verdragen, zodat er niet bekeurd wordt. Welke 
landen zijn dit? 
Wat is voor de politie een aanvaardbaar niveau inzake 
fietsendiefstal? 
In 2011 is het onderzoek naar growshops afgerond. Wat gebeurt 
er met de resultaten? 
Waarom is er in Heerhugowaard geen inzet voor snelvarende 
boten? 
 
GroenLinks geeft aan dat jeugdoverlast in geheel Noord Holland 
Noord gedaald is met 60%. Correspondeert dit met de daling 
van overlast van de jeugd in Heerhugowaard? Heeft dit dan 
vooral te maken met succesvolle samenwerking in de 
preventieve sfeer? 
Is er een verschil in gedrag bij het gebruik van harddrugs of 
softdrugs in combinatie met alcohol? 
 
D66 geeft aan dat lang niet alle winkeldiefstallen worden 
aangegeven. Wat gaat de politie met deze constatering doen? 
Het aantal politie agenten dat ingezet kan worden bij 
evenementen is beperkt. Is dit reden om voor sommige 
evenementen geen vergunning te verlenen? 
 
TROTS deelt mee dat alle vragen inmiddels gesteld zijn. 
 
Burgerbelang ziet bij De Toekomst weer vaker vernielde fietsen 
en brandjes. Is dit bekend bij de politie? 
Hoe staat het met het bonnenquotum in Heerhugowaard? Wordt 
dit gehandhaafd? 
In het rapport wordt de wijkagent gemist, deze kan zorgen voor 
een goed contact met burgers.  
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In de krant is te lezen dat door de politie geen enkele 
drankincident is aangedragen bij HALT. Functioneert dit wel? 
Kan de afname van aangiftebereidheid te maken hebben met 
het feit dat er een afspraak gemaakt moet worden voor aangifte 
en dit vaak niet direct na het incident plaatsvindt? 
Het aantal woninginbraken is licht gestegen. De politie heeft hier 
minder aan kunnen doen dan zij wensen. Blijven aangiften 
liggen, wat is de stand van zaken? 
 
VSP vraagt of er nu één landelijk registratiesysteem is voor 
gestolen fietsen.  
De fractie merkt op dat het onveiligheidsgevoel toe neemt, met 
name door de overvallen met kleine buit.  
 
De vertegenwoordigers van de politie beantwoorden de vragen. 
 
De media worden ingezet om het bewustwordingsproces bij de 
burgers in gang te zetten. Tevens vindt er brede communicatie 
plaats op scholen. Er is een landelijk systeem waar nagezien 
kan worden of een fiets gestolen is of niet, dit is gekoppeld aan 
de RDW. Tevens bestaat er een site waar alle nummers van 
gestolen fietsen geregistreerd staan. Er wordt zeker 
geïnvesteerd in fietsendiefstal, echter prioritering is aan de orde.  
Dat mensen gemotiveerd moeten worden fietsendiefstal op te 
pakken is niet zo bedoeld als gelezen. Er is zelfs een nieuwe 
methode ontwikkeld om snel een gestolen fiets te herkennen. 
Deze werkwijze wordt nu regionaal, later landelijk uitgerold.  
 
Er is een samenwerkingsverband met Duinstreek, Alkmaar en 
Heerhugowaard. 
Er zijn andere horecalocaties waar meer gecontroleerd moet 
worden. HIT werkt preventief. Maar ook de horeca moet er op 
letten dat er niet te veel alcohol geschonken wordt. 
 
HOP interrumpeert en vraagt of overlast alleen veroorzaakt 
wordt door alcohol of ook door drugs. 
 
De politie vervolgt dat het ook drugs kunnen zijn. Drugs en 
alcohol geven onvoorspelbaar gedrag. Echter, drugs zijn slecht 
te onderkennen. Ook een eventueel verschil tussen hard- en 
softdrugs zijn moeilijk te onderkennen. 
 
Bekeken zal worden of de parketpolitie extra capaciteit 
beschikbaar kan stellen voor het innen van boetes. Hier gaat 
veel tijd inzitten.  
 
De verhouding van 60% om 40% is niet correct. Er zijn een paar 
mensen die binnen werk verrichten, de rest is buiten het kantoor 
te vinden. Wel moeten zij binnen werk afmaken ten behoeve van 
de rechtsgang. Dit kabinet heeft beloofd bureaucratie met 25% 
af te laten nemen. Twee jaar gelden is gestart met een nieuw 
computersysteem voor aangiftes, echter dit blijft lastig. 
 
In het kader van de voetbalwet heeft de burgemeester nieuwe 
bevoegdheden gekregen. Hierdoor worden signalen van 
veelplegers doorgegeven aan de burgemeester. Deze 
overlastgevende jeugd krijgt een gebiedsverbod en moet zich op 
een vast tijdstip melden. De burgemeester voegt hier aan toe 
hiervoor nog geen meldingen te hebben gehad.  
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De benaming van de jeugdcoach is uniek. In Heerhugowaard 
wordt veel met jeugd gedaan, waardoor de overlast afneemt. 
Jeugd blijft een aandachtspunt. 
 
Bij het aantal ongevallen vallen de Zuidtangent, de Middenweg 
en de kruising bij de ING op de oversteek naar het industrie-
terrein op. Hier worden dan ook de meeste  snelheidscontroles 
gedaan. 
 
De burgemeester vult aan dat in de herontwikkeling van het 
stationsgebied dit aangepakt wordt. 
De politie stelt voor dat de verkeersdeskundigen van de politie 
kunnen aansluiten hierbij. 
 
Wat betreft hennepteelt is het energiebedrijf een partner. 
 
De politie doet een zorgmelding bij Bureau Jeugdzorg. Dit 
zorgtraject staat los van het strafrechtelijk traject. De politie krijgt 
geen melding wanneer een kind in behandeling is. 
 
Er zijn zeven rechercheurs, twee assistenten en één groepschef. 
Er is een gebrek aan capaciteit door uitlening en ziekte. 
 
Eén escortbedrijf is gevestigd in Zaandam, dus moet daar een 
vergunning aanvragen. Aan de vergunning van het andere 
bedrijf wordt nu gewerkt.  
 
Het verkeershandhavingsteam heeft meer aandacht voor de 
zogenaamde Moelanders, mensen uit Midden- en Oost Europa.  
 
Einde van dit jaar zal meer duidelijkheid zijn over growshops. 
In andere regio’s is er al een vergunningstelsel geprobeerd. Een 
vergunningstelsel betekent echter ook meer handhaving.  
 
Er zijn geen meldingen gemaakt van boten die te hard varen in 
Heerhugowaard. 
 
Er is geen onderbouwing waarom er geen aangifte wordt gedaan 
bij winkeldiefstal. Er zit wel veel vervuiling in dit cijfer, wanneer 
een portemonnee uit een tas wordt gestolen in een winkel, valt 
het onder winkeldiefstal.  
 
Als de openbare orde bij een evenement niet te handhaven is, 
dan kan of in de regio om steun gevraagd worden, of wordt dit 
met de burgemeester besproken. Tegenwoordig is er ook een 
regionale evenementenkalender.  
De burgemeester licht toe dat de aanvraag van evenementen 
toegenomen is. Het cijfer van 2009 wordt als maatstaf 
aangehouden. De inzet voor evenementen mag niet toenemen. 
Om die reden zijn een aantal evenementen in 2011 niet 
goedgekeurd.  
 
De indicatie dat er wederom overlast is van jongeren bij De 
Toekomst is nog niet bekend. De Rivierenwijk blijft een 
aandachtswijk. De wijk van de wijkagent met de Rivierenwijk is 
verkleind, zodat hij daar meer aandacht aan kan geven. Om dit 
te kunnen realiseren is er een vierde wijkagent bij gekomen. 
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Binnen Heerhugowaard is geen bonnenquotum meer. De politie 
wordt ook niet afgerekend op het uitschrijven van bonnen. 
 
Er is een samenwerking tussen Heerhugowaard en de mobiele 
surveillance. Wanneer jongeren met alcohol geconstateerd 
worden, wordt een bekeuring uitgeschreven. Deze jongeren 
worden aangebracht bij HALT en de Brijder stichting. Regionaal 
zijn er rond de 700 verwijzingen naar HALT geweest, voor 
Heerhugowaard zijn dat er rond de 150 geweest.  
 
De toename van het aantal overvallen, zoals gemeld in de krant, 
kan niet onderbouwd worden met cijfers. In Heerhugowaard is er 
een afname geweest van twaalf naar vier overvallen, ook 
regionaal is het aantal afgenomen. 
 
Er is een wekelijkse update met specifieke veiligheidsproblemen. 
Op deze delicten wordt flexibel ingezet.  
 
Burgerbelang haalt in de tweede vragenronde een 
krantenbericht aan waarin gepleit wordt om de ‘ouderwetse 
politieagent’ terug te laten komen. Het respect voor en imago 
van de politie moet veranderen. De publieke taak moet 
nadrukkelijk beschermd worden. 
 
TROTS vraagt of er meer gehandhaafd kan worden op fietsers 
zonder licht. 
De politie antwoordt dat dit in de werkplannen zit. Vorig jaar is 
een fietsweek geweest, waarin alle straten gecontroleerd zijn. Er 
zijn bekeuringen geschreven, maar ook lampjes uitgedeeld en 
voorlichting gegeven. 
 
VSP vraagt naar de mogelijkheid om bekeuringen te laten innen 
door gerechtsdeurwaarders. 
 
Vooralsnog is dit een taak van de politie. 
 
Het OM licht toe dat door het OM omgevingsgericht gekeken 
wordt, wat speelt er in de maatschappij. Hoe kan de 
samenwerking beter met de ketenpartners. De commissieleden 
worden uitgenodigd voor een bezoek aan het parket Alkmaar. 
 

 
11-02-05 

 
Raadsvoorstel 1ste wijziging Algemene plaatselijke 
verordening (Apv) 
Burgerbelang geeft aan dat dit de politie een handvat geeft voor 
handhaving, wanneer er drugs gebruikt wordt en overlast 
plaatsvindt daardoor.  
 
TROTS vraagt wie dit gaat uitvoeren, is dat de politie of een 
buitengewoon opsporingsambtenaar. 
 
D66 is voor minder regels. Werkt dit niet verstikkend? Hoe kijkt 
de politie er tegen aan? 
 
GroenLinks geeft aan dat in de praktijk overlast moeilijk aan te 
tonen is. Moet de combinatie van overlast en alcohol of drugs 
losgelaten worden? Hoe gaat de burger deze wijziging 
interpreteren? De fractie voelt hier toch een spanningsveld. In 
het schriftelijke antwoord van 19 januari 2011 van het college 
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stond: er mag wel geblowd worden indien dit geen overlast 
oplevert. Dit klopt dan niet.  
Tevens geeft de fractie aan dat er niet met het ambulant 
jongerenwerk gesproken is over deze wijziging.  
 
CU wil het welzijn van de jongeren beïnvloeden door deze 
maatregelen. Er ontstaan meer mogelijkheden om jongeren in 
contact met hulpverlening te brengen.  
 
PvdA vraagt of dit praktisch toepasbaar is, is regelgeving 
noodzakelijk. Wat heeft de politie ondernomen om overlast aan 
te pakken? Is handhaven op artikel 2.1 niet voldoende. Wat zijn 
de ervaringen in andere gemeenten? Kunnen Boa’s meer 
bevoegdheden krijgen?  
 
HOP geeft aan dat overlast moeilijk te constateren is wanneer 
een agent een groep benadert. 
De fractie refereert naar het advies van de Jeugd- en 
Jongerenraad, maar heeft een andere mening. Hoe wordt er met 
dit advies omgegaan? De Jeugd- en Jongerenraad stelt dat 
wanneer drugs niet meer in het openbaar gebruikt mag worden, 
het niet meer waar te nemen is of het drugs gebruik is 
afgenomen.  
 
CDA is bang voor willekeur, wellicht kan de tekst aangepast 
worden. 
 
VVD geeft aan dat er voor verkoop van alcohol een vergunning 
nodig is. Waar ligt de scheidslijn tussen schenken en verkopen? 
In de Driehoek is alcohol beleid besproken, geldt dat ook voor 
drugsgebruik.  
Is er onderzoek geweest hoe groot de overlast van drugs is? 
Volgens de Opiumwet mag iemand tot 5 gr softdrugs bij zich 
hebben. Hoe gaat de politie hiermee om? 
 
Het OM heeft als advies gegeven het wel te koppelen met hinder 
en overlast.  
 
De burgemeester geeft aan dat het blowverbod voortgekomen is 
uit de motie van CU en de discussie van vorig jaar in deze 
commissie. In Hoorn en Den Helder is al een blowverbod. Het 
College zal terugkoppeling verzorgen naar de Jeugd- en 
jongerenraad. De cijfers van drugsoverlast zijn niet beschikbaar. 
De burgemeester is niet voor aanpassing van de tekst of een 
toelichting toevoegen. Dit levert weer discussie op.  
 
De politie stelt voor om het blowverbod regionaal aan te pakken.  
 
CU is bang dat dit weer vertragend gaat werken.  
 
GroenLinks vraagt hoe de burger kan weten hoe de regel wordt 
geïnterpreteerd als ‘overlast' niet meer wordt genoemd.  
 
De politie maakt een knip tussen alcohol en drugs. De politie is 
nauw betrokken geweest bij de wijziging van het alcoholartikel. 
De uitvoerbaarheid bij het oude artikel is lastig. Boa’s kunnen 
hierin geen bevoegdheden krijgen.  
Bij het artikel over blowen is de politie niet betrokken geweest, 
maar hier wordt wel het nut van ingezien. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Het College 
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De voorzitter vraagt of de fracties zich willen uitspreken over het 
gelijk instellen van het drugsverbod of het wachten op regionale 
aanpak.  
 
Alle fracties willen gelijk het drugsverbod instellen. GroenLinks 
echter heeft geen voorkeur, maar wil dit raadsvoorstel wel als 
bespreekstuk behandelen.  
 
 
Advies commissie 
Wat de commissie betreft kan het voorstel worden behandeld als 
bespreekstuk in de raadsvergadering van 15 februari 2011.  
 

 
11-02-06 

 
Raadsvoorstel kadernota communicatie 
CU geeft aan dat een van de zwakke punten de communicatie 
naar inwoners is, mensen vinden dat ze niet serieus worden 
genomen, omdat zij pas aan het einde van een project betrokken 
worden.  
Een aantal jaren geleden is hierover een motie ingediend met 
betrekking tot bouwaanvragen, om burgers vanaf het begin te 
betrekken. Hoe wordt dit nu ondervangen? 
De fractie ziet een spanningsveld op pagina 5, rond het 
menselijk gedeelte. Eerst de mens en daarna de regels. Maar de 
regelgeving gaat toch altijd voor het menselijk gedeelte.  
Wat houdt een ex post toets instrument ontwikkelen in? 
 
PvdA geeft aan dat het communicatiebeleid nog altijd niet 
ingebed is in de structuur. Er is bijvoorbeeld niet altijd een 
communicatieparagraaf. Gaat dit nu beter? 
Hoe gaat men inspelen op de nieuwe samenleving?  
Heeft de YouTube wedstrijd Duurzaamheid nog iets opgeleverd? 
 
HOP vraagt wat eerdere communicatieplannen hebben 
opgeleverd en vindt het goed een aangepaste nota te hebben. 
De fractie benadrukt de menselijke kant.  
 
CDA vindt de input van de raadsleden niet terug. 
 
VVD vraagt een korte uitleg van de wethouder.  
 
VSP vindt het een goede nota.  
 
Burgerbelang kan deze nota niet goed plaatsen.  
 
TROTS leest niets nieuws en kan zich erin vinden. 
 
D66 mist een apart hoofdstuk over mediation. Hoe beter er 
gecommuniceerd wordt met burgers, hoe minder bezwaren er 
binnen komen. Ook vraagt de fractie aandacht voor slecht 
nieuws gesprekken door medewerkers. 
 
GroenLinks vindt het een vage nota die slecht leesbaar is en wil 
graag een toelichting op de Heerhugowaardse communicatie-
doelstelling. 
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Wethouder Kwint reageert dat het een kadernota is, het geeft de 
kaders aan die door de raad zijn vastgesteld.  
De communicatiestijl is een rechtstreeks verslag van de input 
van de avond met de raadsleden.  
Medewerkers worden getraind in communicatie naar burgers 
toe. Ook slecht nieuws gesprekken worden getraind. Wat betreft 
het spanningsveld tussen regels en de mens, wordt er getracht 
empatisch te zijn, proberen mee te voelen met de burgers.  
Wat betreft de sociale media kan men denken aan Twitter. Er is 
gepoogd het virtuele jeugdhonk nieuw leven in te blazen, maar 
dit is niet gelukt. Ook intern is aandacht voor nieuwe sociale 
media.  
Er zijn geen filmpjes ingediend voor YouTube duurzaamheid.  
Mediation is een waardevolle suggestie en wordt meegenomen.   
De kadernota is geslaagd wanneer het toetsingskader of 
communicatie vraagstukken goed zijn uitgevoerd.  
Ex post toets instrument is een eindtoets of participatie heeft 
plaatsgevonden.  
 
 
Advies commissie 
Wat de commissie betreft kan het voorstel worden behandeld als 
akkoordstuk in de raadsvergadering van 15 februari 2011. 
 

 
11-02-07 

 
Rondvraag en Sluiting 
Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 23.25 uur.  
 

 
 
 
 

 


